
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Brombærhaven 
 
Den: 10/6 2024 
Lokation: Hos Klaus Kæstel. 
 
Til Stede: Klaus, Frank, Steffen, Rasmus 
 
 
 
Agenda: 
 
1: Fjernvarme projekt status 
 
Formanden har snakket med projektlederen og hvis vi laver en aftale med Lystrup 
Fjernvarme om at vi overtager vej renoveringsforpligtelserne, så får vi ikke pengene med 
det samme. Vi får dem først når vi udfører renoveringen. 
 
Vi er ved at lave en aftale med Lystrup fjernvarme om et møde, der deltager to mand for 
bestyrelsen og vi kontakter nr. 40 og hører om han også vil/kan deltage. 
I den forbindelse hører vi dem også vedr. mulig regnvands kloak rensning, da det 
vurderes at arbejdet har medført en betydelig mængde skidt i kloakken. 
 
Der er steder på fællesarealer (og muligvis også private arealer) hvor oprydningen 
efter renoveringen er mangelfuld. Bestyrelsen kontakter fjernvarmen og hører om 
deres gartner kan kigge på det (igen). 
 
2: Økonomisk status 
 
Økonomi ser fornuftig ud. Forsikringer lavet om, ikke længere dækning for ansatte 
direkte i foreningen, hvilket har givet en god besparelse. Bestyrelsesforsikring er 
etableret. 
 
Foreningens gartner kontaktes i forhold til om prisen er lavere i forbindelse med 
renoveringen af fjernvarmerør, da der er mindre at dække. 
 
Næste møde aftalt til d. 14/11 kl 19.00. 


